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 Protokół nr 193/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 lutego 2024 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było omówienie kwestii dotyczącej powierzenia 
dyżurów aptek na terenie powiatu nowomiejskiego.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że na poprzednim posiedzeniu Zarząd zapoznał się z propozycją 
jednej z aptek - Apteki Panaceum dotyczącą zmiany godzin pełnienia dyżurów. Dodała, że 
Zarząd wyraził zgodę na zaproponowane godziny, a mianowicie: dyżur nocny: poniedziałek – 
piątek 20.00 – 22.00, sobota i dni świąteczne 19.00 – 21.00, dyżur świąteczny: 14.00 – 18.00. 
Nadmieniła, że informacja dotycząca powyższych godzin została wysłana do wszystkich aptek. 
Poinformowała, że wróciły odpowiedzi ze wszystkich aptek. Jedna apteka – Apteka Panaceum 
zadeklarowała pełnienie dyżurów samodzielnie, natomiast apteka Malwa zadeklarowała 
pełnienie dyżurów w systemie rotacyjnym. Zapytała Członków Zarządu czy ma przeprowadzać 
dalszą procedurę wyboru apteki. Wyjaśniła, że zgodnie z przepisami po poinformowaniu aptek 
o wyznaczeniu apteki do pełnienia dyżurów po 21 dniach Zarząd może podjąć uchwałę o 
wyznaczeniu apteki oraz o ustaleniu godzin dyżurów aptek do końca roku 2024.  
Pani Łątkowska stwierdziła, że wyznaczenie jednej apteki będzie z korzyścią dla mieszkańców 
powiatu, ponieważ będzie informacja o pełnieniu dyżuru tylko przez jedną aptekę przez cały 
rok.  
Pani Łątkowska zapytała od kiedy będzie pełniła dyżur wyznaczona apteka. 
Pani Orłowska poinformowała, że apteka będzie pełniła dyżur od momentu podjęcia uchwały 
Zarządu Powiatu, ponieważ uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Wyjaśniła, że licząc od 
dzisiaj, po 21 dniach można podjąć uchwałę Zarządu Powiatu w powyższej kwestii. Dodała, że 
po podjęciu uchwały przez Zarząd zostanie ona wysłana do Narodowego Funduszu Zdrowia. 
 
Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na pełnienie dyżuru przez Aptekę Panaceum w godzinach 
jak powyżej przedstawione do końca roku 2024. 
 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr LXIV/394/2023 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2024 – 2037 /po korekcie/. 
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Pan Skarbnik poinformował, że korekta związana jest decyzjami Wojewody, są to zwiększenia 
budżetów: w gospodarce nieruchomościami Skarbu Państwa, w pracach geodezyjno-
kartograficznych, w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej oraz w Powiatowym 
Inspektoracie Nadzoru Budowlanego. Dodał, że przyznane środki są przeznaczone na bieżące 
utrzymanie jednostek oraz na realizację poszczególnych zadań. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr LXIV/395/2024 Rady Powiatu 
w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
powiatu nowomiejskiego na 2024 r. /po korekcie/. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


